
 
 

 
 
 
 
 
 
Aan het College van Gedeputeerde Staten van Groningen  
Martinikerkof 12  
9712 JG Groningen 
 
 
Datum:  11-10-2015 
 
Betreft:  Schriftelijke vragen VVD-Statenfractie betreffende het    
  dichtslibben van het Westgat. 
 
Geacht College, 
 
De werkgroep ‘exploitatie haven Lauwersoog’ heeft over de bereikbaarheid 
van de haven van Lauwersoog een nieuwsbericht uit laten gaan.1 De haven is 
volgens de werkgroep steeds slechter bereikbaar voor schepen.  
 
Grote boosdoener is de verzanding van het Westgat. Grote vissersschepen 
kunnen Lauwersoog niet meer bereiken. Voor kleinere schepen komt de 
veiligheid in het geding, het gevaar op kapseizen wordt door de verzanding 
groter. De slechte bereikbaarheid zorgt ervoor dat het steeds stiller in de 
haven wordt. De omzet loopt terug, wat gevolgen heeft voor de haven, de 
visafslag en andere gelieerde bedrijven.  
 
De Statenfractie van de VVD gaat er vanuit dat de beschreven problematiek 
bekend is bij het College. Dit roep bij ons de volgende vragen op: 
 

1. Welke stappen heeft het College richting de vaarwegbeheerder, het 
Rijk, ondernomen? 

2. Zijn deze stappen in samenwerking met andere betrokken partijen 
ondernomen? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet?  

3. Hebben de ondernomen stappen voor zover tot enig resultaat 
geleid? 

4. Verwacht het College dat de bevaarbaarheid van het Westgat op 
korte termijn zal verbeteren?  

5. Welke vervolgstappen zijn er nog meer mogelijk indien het overleg 
met het Rijk op korte termijn zonder resultaat zal zijn?   

 
 
Namens de VVD-Statenfractie, 
 
 
Nico Bakker 
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 http://www.rtvnoord.nl/nieuws/154627/Werkgroep-Haven-Lauwersoog-is-

gedoemd-te-verdwijnen 
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